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      Аннотация

    
        
          В выпускной квалификационной работе научно обоснованы: 1. эффективность использования игровых заданий для развития навыков иноязычной речи на уроках английского языка у детей младшего школьного возраста; 2. представлены игровые задания для классной работы под руководством учителя и для выполнения домашних заданий с целью закрепления материала; 3. игровые задания направлены на тренировку фонетики и лексико-грамматических умений. В результате были разработаны задания с применением игровых технологий для начальной школы и контрольно-измерительные тесты для оценки знаний учеников.
        

        
          The subject of the graduation qualification work is "Development of foreign language speech skills in English lessons for children of primary school using game-based technologies". The qualification work is devoted to: 1. effectiveness of using game-based tasks to develop foreign language and speech skills during English lessons for children of primary school age; 2. game-based tasks for classroom work under the guidance of a teacher and performing homework in order to consolidate the material that is presented; 3. game-based tasks are aimed to develop phonetics and lexico - grammatical skills. Tasks of game-based technologies for primary school and control measurement tests of students' knowledge were created.
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